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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER TUSSENTIJDSE ALV d.d. 16 FEBRUARI 2015 

Opening 
De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, mevrouw Van de Voort, opent de 
vergadering om 17:17. De aanwezigen van de ALV zijn: 
 

Pepijn Knops Charlotte Tukker 

Kaisa de Bel Robert Braal 

Pelle Meurink Thomas Snijders 

Merel Ek Evelien Lambooij 

Bas de Groot Nold Jaeger 

Victor Pak Ive Mulders 

Lianneke den Toom Lisanne Trouw 

Jip Stam Sebastiaan de Groot 

Arjen Klein Hofmeijer Silke de Vries 

Timo van Zagten Dorinde van Eck 

Josefien de Kool Anne Houwaard 

Judith van Beek Casper Koolmees 

Annemijn te Velde Niels Park 

Jet Herman Rick Wolthuis 

Charlotte van Kleef Florian van Altena 

Ries de Moor Martine Kamara 

Sietske Couperus Martine de la Haye 

Mirthe Voppen Jesse de Jong 

Emma van Neerven Josette Daemen 

Remi Kloos Marith van Dijk 

Esmee van Meer Isabel Bos 

Jip Kouwenhoven Bente Scholtens 

Felix Alkema Nikki Gommers 

Margien Timmer Tristan Schyns 

Laura van der Plas  

 
Instelling der stemcommissie 
De ALV-voorzitter vraagt wie de rol van stemcommissaris op zich willen nemen. De heer De 
Groot en de heer De Jong bieden zich aan als stemcommissie. De ALV- stelt hen hierbij voor 
deze vergadering aan als de stemcommissie.  
 
Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
Mededelingen  
De ALV-voorzitter vraagt aan het bestuur of er mededelingen zijn. Mevrouw De Bel stelt de 
ALV op de hoogte dat er na vaststelling van de notulen opnames gemaakt zullen worden 
door RAMBAM van de VARA, en attendeert de aanwezigen erop dat als zij niet op tv willen 
komen, het lokaal kunnen verlaten. Mevrouw De Bel voegt hier aan toe dat RAMBAM een 
veiling zal houden met items van bekende politici  
 
De ALV-voorzitter vraagt of er nog meer mededelingen zijn. Mevrouw De Bel laat weten dat 
het bestuur heeft besloten dat de oud-besturenborrel niet door zal gaan, zodat de opkomst 
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tijdens het lustrumjaar optimaal zal zijn. Ten slotte vraagt mevrouw De Bel aan de ALV of 
iedereen de Nationale Studentenenquête wil invullen, omdat de SPIL hier een gratis borrel 
mee kan winnen. 
 
De heer Meurink laat weten dat de bretels binnen zijn gekomen en dat deze vanaf heden 
opgehaald kunnen worden in het hok. De heer Meurink zegt dat er een bijlage beschikbaar is 
van de begroting van de korte reis, en dat het bedrag onder de post Onvoorzien nog niet 
volledig is. De heer Meurink voegt hier aan toe dat de post Oud-besturenborrel op de 
begroting komt te vervallen en de post Onvoorzien op de begroting daarmee 300 euro 
omhoog gaat en dat het juiste totaalbedrag van de balans 21593,30 moet zijn.  
 
De ALV voorzitter heeft nog als mededeling voor de eerstejaars dat het gebruikelijk is om je 
hand op te steken als je het woord wilt en jezelf dan even kort voorstelt met voor- en 
achternaam.  
 
Ingekomen Stukken 
De ALV voorzitter vraagt aan mevrouw De Bel of er ingekomen stukken zijn. Mevrouw De Bel 
antwoordt dat de heer Martens mevrouw Timmer heeft gemachtigd om te stemmen.   
 
Vaststellen notulen Beleids-ALV d.d. 28 oktober 2014 
Pagina 5 t/m 9  - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen 

gesteld. 

Pagina 10 t/m 14 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen 

gesteld. 

Pagina 15 t/m 18 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen 

gesteld. 

Pagina 19 t/m 22 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen 

gesteld. 

De heer Van Altena complimenteert mevrouw De Bel met de notulen. Mevrouw de Bel 

dankt de heer Van Altena.  

De notulen worden per hamerslag goedgekeurd.  

De vergadering wordt geschorst om 17:25 en na afronding van de opnames van RAMBAM 

hervat om 18:14.  

Tussentijds verslag XXXIVe bestuur der SPIL, ‘SPILosofie’ 
De ALV-voorzitter geeft aan te lezen van punt 1 tot en met punt 4. 
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan de heer Parks namens de commissie IAPSS. De heer 
Parks vertelt dat het niet gaat lukken om het World Congres naar Nederland te halen, 
vanwege spanningen binnen IAPSS. Op dit moment is de commissie bezig met het 
organiseren van de reis naar Londen, waar 19 mensen aan deel zullen nemen. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of er vragen of opmerkingen zijn. 
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Mevrouw Daemen vraagt of het al bekend is waar het World Congres zal worden 
georganiseerd. Mevrouw Knops antwoordt dat dat nog niet bekend is en dat het bestuur van 
IAPSS dit voortaan zelf zal gaan organiseren, maar dat het wel bekend is dat de Autumn 
Convention in september in Praag zal plaatsvinden en dat dit stroef gaat omdat er niemand 
in Praag is met contacten. Mevrouw Daemen vraagt of mevrouw Knops dit zal gebruiken om 
aan te tonen dat studieverenigingen het misschien beter kunnen doen. Mevrouw Knops zegt 
dat ze dat inderdaad zal doen als blijkt dat het niet goed lukt, en dat er al veel overleg is 
tussen de studieverenigingen om er iets aan te doen.  
 
De heer De Jong vraagt of er onenigheid in het StOP is geweest om het EJW van de SPIL voor 
de EL CID te laten plaatsvinden. Mevrouw Knops zegt dat het eigenlijk niet besproken is, 
maar dat het gewoon zoals vorig jaar stilzwijgend wordt voortgezet. Meneer Stam voegt hier 
aan toe dat het wel algemeen bekend is, en dat men niet bang hoeft te zijn dat hier 
verandering in gaat komen.   
 
Mevrouw van Beek vraagt of het al bekend is wanneer het gangverenigingenfeest 
georganiseerd gaat worden. Mevrouw Knops zegt dat dat waarschijnlijk in juni zal zijn. 
Mevrouw Ek beaamt dit.  
 
De ALV-voorzitter geeft aan punt 5 door te lezen.  
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan de heer Wolthuis namens de commissie Promotie. De 
heer Wolthuis vertelt dat de commissie heeft gewerkt aan een nieuwe huisstijl voor de 
posters, aanwezig is geweest bij activiteiten feesten om foto’s te maken en werkt aan de 
posters en andere vormen van promotie. De heer Wolthuis voegt hier aan toe dat dit een 
leuk blijkt te zijn.  
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan mevrouw Houwaard namens de EJW-commissie. 
Mevrouw Houwaard legt uit dat zij geen voorzitter meer zal worden van de EJW-commissie, 
omdat de lustrumreis van haar dispuut precies in de twee weken voor het EJW valt, en dat 
daarom de heer De Jong voorzitter is van de commissie en er daarom negen in plaats van 
acht mensen in de commissie plaatsnemen. Mevrouw Houwaard maakt onder luid 
tromgeroffel bekend dat het thema van het EJW zal zijn: Yin Yan; strijd om de wereldmacht.  
 
De heer De Groot laat weten dat 1185 leden een mooi aantal is, omdat de stad Den Bosch in 
1185 gesticht is en vraagt of het percentage van politicologiestudenten dat lid wordt van de 
SPIL. Mevrouw de Bel geeft aan dat zij hier geen percentage van heeft. 
 
De heer De Groot vraagt wat precies de tweestrijd zal zijn bij het thema Yin Yan; strijd om de 
wereldmacht. Mevrouw Houwaard zegt dat dit een strijd tussen China en de Verenigde 
Staten betreft, waarbij de groep studenten verdeeld zal worden tussen een groep Chinezen 
en een groep Amerikanen.  
 
De heer Stam zegt verheugd te zijn dat het bestuur, gezien de goedkeurende blikken van de 
bestuursleden, zo een goede autoriteit heeft over de commissieleden. De heer De Groot 
voegt hier aan toe dat de heer Stam volgens hem vaker goedkeurende blikken geeft aan 
mevrouw De Bel.  
 
De heer Van Zagten zegt tegen mevrouw De Bel: ‘props’ voor de quote.  
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Mevrouw Daemen zegt verheugd te zijn dat de aanbevelingen van het WHALV zo goed 
opgevolgd worden en dat dit nu al zijn vruchten afwerpt, en dankt daarom het WHALV en 
het bestuur dat de commissieleden zo betrokken worden bij de ALV. 
 
Mevrouw De Kool zegt dat ze heeft gezien dat ze heeft gezien dat er geen advertentie van de 
SPIL in de SIL-verslagen stond en vraagt om uitleg. De heer De Groot antwoordt dat hij nog 
even goed zal nalezen wat er precies in het contract staat. 
 
De heer Van Altena vraagt of het aantal van 1185 leden inclusief reünisten is en hoe veel 
reünisten er nu zijn. Mevrouw De Bel antwoordt dat dit inclusief reünisten is en dat het 
aantal reünisten tussen de 15 en 20 ligt.  
 
De heer Van Altena vraagt of het voorstel tot wijzigingen Huishoudelijk Reglement dezelfde 
wijzigingen bevatten die al eerder zijn aangenomen maar nooit zijn doorgevoerd. Mevrouw 
de Bel antwoordt dat het nieuwe wijzigingen betreffen.  
 
De ALV-Voorzitter geeft aan punt 6 door te lezen.  
 
De heer Meurink geeft aan dat hij vergeten is de BTW mee te rekenen bij de prijs van de 
strikjes en biedt twee opties aan de ALV aan. Er zijn al een aantal strikjes voor 5 euro 
verkocht en optie 1 is dat de strikjes vanaf heden 6 euro zullen gaan kosten en optie 2 is dat 
de prijs van de strikjes pas vanaf volgend collegejaar naar een prijs van 6 euro zullen gaan, 
waarbij de extra kosten hier van onder onvoorzien zullen vallen. De heer Meurink vraagt de 
ALV welke optie de voorkeur geniet. 
 
Mevrouw Bos vraagt of de strikjes die tijdens de korte reis zijn gekocht al 6 euro zullen 
kosten. De heer Meurink zegt dat dat niet het geval zal zijn, omdat die facturen al verstuurd 
zijn en dat de prijswijziging pas bij de nieuwe facturen zal gelden.  
 
De heer Van Altena vraagt om welk bedrag het gaat. De heer Meurink zegt dat er onder 
optie 2 een bedrag van ongeveer 50 of 60 euro onder onvoorzien komt.  
 
De heer Klein Hofmeijer vraagt waarom je zou wachten met een prijsverhoging en zegt dat 
hij voor optie 1 is. De heer Meurink zegt dat met de ALV is afgesproken dat de strikjes 5 euro 
zullen bedragen en dat het bedrag dus gewoon naar 6 euro kan gaan mits de ALV het daar 
mee eens is.  
 
De heer Stam zegt dat het beter is om de prijs meteen te verhogen naar 6 euro omdat dat 
beter is dan zo veel geld hier aan uit te geven. 
 
De heer De Groot feliciteert de heer Meurink dat hij nu tot het gezelschap van 
penningmeesters die een btw-foutje hebben gemaakt, behoort, en dat dit de beste 
overkomt en dat ook de heer De Groot voor optie 2 is, maar dat hij het lief vindt dat de heer 
Meurink de keuze aan de ALV voorlegt. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of iemand voorstel 1 wil verdedigen. Dit is niet het geval. Per 
acclamatie wordt vastgesteld dat de prijs van de strikjes voortaan 6 euro zal bedragen.   
 
Mevrouw Daemen zegt dat er vorig jaar veel gesproken is over een systeem van toezicht met 
de Studystore om te controleren of zij het juiste bedrag overmaken en vraagt of dit er nu is. 
De heer Meurink zegt dat het systeem veranderd is en dat de Studystore het bedrag 
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berekent en dat de penningmeester alle gegevens ontvangt om het bedrag te controleren. 
Mevrouw Daemen vraagt of de heer Meurink kan zien hoe veel boeken er verkocht worden. 
De heer Meurink bevestigt dit. De heer Pak voegt hier aan toe dat de SPIL op elk moment 
kan aanvragen hoe veel boeken er verkocht zijn. Mevrouw Daemen vraagt of de 
KasCommissie hier ook inzicht in heeft. De heer Meurink zegt dat dit mogelijk is als de 
commissie dat graag wil.  
 
De hee Stam vraagt of het systeem nog steeds werkt via een website waarop je de gegevens 
kunt inzien. De heer Meurink zegt dat hij nu een mailtje ontvangt met de gegevens in een  
Excel-bestand. De heer Pak voegt hier aan toe dat er daarnaast ook een vernieuwde website 
is waarin direct kan worden bekeken hoe veel boeken worden verkocht. De heer Stam 
vraagt of beide systemen worden gebruikt om de gegevens van elkaar te controleren. De 
heer Pak bevestigt dit.  
 
De heer De Groot vraagt of het bedrag van 1,95 euro extra buscharges voortkomen uit 
aanrijding. De heer Meurink zegt van niet. De heer De Groot constateert dat er redelijk over 
de begroting heen is gegaan en vraagt of dit in de knel zal komen met een post-Edinburg 
reader. De heer Meurink zegt dat deze reader onder de post pre- en post-activiteiten valt en 
dat de begroting niet in de knel komt, omdat de post onvoorzien optimaal gebruikt is.  
 
De heer Klein Hofmeijer zegt dat de KasCommissie de begroting van de korte reis nog niet 
gecontroleerd is en vraagt waarom er voor gekozen is om de begroting toch te presenteren. 
De heer Meurink zegt dat hij de instemmings-ALV nog te ver weg vond.  
 
De ALV-voorzitter geeft aan punten 7 en 8 door te lezen.  
  
De ALV-voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Dijk namens de commissie Binnenland. 
Mevrouw Van Dijk vertelt dat de commissie al veel activiteiten heeft georganiseerd, 
waaronder een Binnenhof-excursie onder begeleiding van Paul van Meenen, de dieslezing 
van Ruud Koole, die tevens een rondleiding heeft gegeven door de Eerste Kamer, een 
drukbezocht leenstelseldebat en de succesvolle excursies naar de OPCW en het ministerie 
van Buitenlandse Zaken. Mevrouw Van Dijk voegt hier aan toe dat er nog een lezing van 
Dries van Agt aan komt en dat de commissie gaat proberen een spindoctorcursus en een 
dagje ambassadehoppen te organiseren.  
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Beek namens de commissie 
Faciliteiten. Mevrouw Van Beek zegt dat de commissie erg leuk en enthousiast is, maar dat 
het lastig is om de commissie compleet te krijgen omdat iedereen het druk heeft. Mevrouw 
van Beek zegt dat mevrouw Ek aanvankelijk de neiging had veel zelf te regelen maar dat de 
taken nu goed verdeeld worden nadat zij hier op is aangesproken. Mevrouw van Beek geeft 
aan dat de eerste feesten en de eerste filmavond zeer succesvol waren, maar dat de 
commissie kritisch moet blijven  gezien de zeer lage opkomst tijdens de tweede filmavond 
en dat dit ook geldt voor de planning dat de borrel en het gala in dezelfde week 
plaatsvinden. Tot slot verzoekt mevrouw Van Beek de ALV om nog een kaartje te kopen voor 
het SPIL-gala en dat iedereen, met name mevrouw Ek met een date moet komen.  
 
Mevrouw Ek maakt onder luid applaus weten dat het net bekend is geworden dat Frans 
Timmermans op 6 maart te gast zal zijn bij de SPIL, en dat de ‘credits’ daarvoor naar 
mevrouw Gommers gaan.  
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De heer Stam zegt namens de heer Valkenburg dat het geweldig is dat Paul van Meenen de 
definitieve SPIL-slet is geworden en dat het fenomenaal is dat Frans Timmersmans en Dries 
van Agt komen spreken. 
 
De heer De Jong zegt te horen hebben gekregen dat korting op de pitchers vanwege 
marktprijzen wat stroef loopt, maar dat hij wel ziet dat er nog veel ruimte op de begroting is 
om de pitchers goedkoper te krijgen namens de SPIL. Mevrouw Ek zegt dat deze 
mogelijkheden nog niet bekeken zijn omdat de SPIL al 1 euro bijdraagt aan de pitchers en 
het streven nog steeds is om korting the krijgen vanuit De Storm, maar dat ze dit met de 
penningmeester zal bekijken. De heer De Jong vraagt in ieder geval er iets mee te doen om 
de opkomst van de borrels hoog te houden.  
 
De heer De Groot stelt als remedie voor de onderbezette SPIL-filmavonden voor om in de 
oude doos te grabbelen en een film als Soldaat van Oranje af te spelen en vraagt of de 
hapjes bij Paul nog steeds goedkoop zijn, omdat dat de reden was om naar De Storm te 
gaan. Mevrouw Ek zegt dat de SPIL bij Paul altijd terecht kan en gratis gebruik mag maken 
van de bovenverdieping en dat de happen bij de pubquiz zelf worden meegenomen, dus dat 
Paul meerdere voordelen geeft. De heer Meurink zegt dat de happen bij Paul nog steeds 
goedkoop zijn namelijk 7 tot 10 euro per schaal. De heer De Groot vraagt wat de nieuwe 
pitcherprijs wordt. De heer Meurink zegt dat hier over nog overlegd gaat worden.   
 
De heer Mulders stelt voor om voortaan democratisch te besluiten welke film er getoond 
gaat worden. Mevrouw Ek zegt dat het een fout was om de filmavond tijdens de 
Brusselexcursie te organiseren en dat ze daarom denkt dat het niet per se aan de film lag, 
maar ze zal het in overweging nemen.  
 
De heer Stam zegt dat hij de academische verdieping op politicologisch vlak een beetje mist, 
waar die filmavonden eigenlijk voor bedoeld zijn en dat hij denkt dat het informele karakter 
van de filmavond behouden kan worden omdat we bij Catena zitten, maar wel een echt 
politiek interessante film te tonen. De heer Pak reageert dat er afgelopen woensdag een 
filmavond voor masterstudenten was waarbij de heer De Geus een inleidend praatje hield 
voor de film Thirteen Days over de Cuba-crisis en dat hij er over denkt om deze filmavond 
voor meer leden open te stellen.  
 
De heer Van Altena zegt dat er voorgaande jaren ook altijd het aantal deelnemers van de 
activiteiten gemeld werd en vraagt of deze bij de volgende ALV bij staan. Mevrouw Ek zegt 
dat er bij de OPCW 17 eerstejaars, 21 tweedejaars en 1 derdejaars met een verhouding van 
IBO 25 en Politicologie 14, en bij BuZa waren er 25 eerstejaars, 22 tweedejaars en 5 
derdejaars met een verhouding van 43 IBO en 9 Politicologie.  
 
De heer Van Altena is het eens met het argument van de heer Mulders, omdat hij denkt dat 
de films inderdaad op het eerste gezicht niet zo aantrekkelijk zijn.  
 
De vergadering wordt geschorst om 18:57 en hervat om 19:10.  

De ALV-voorzitter geeft aan punten 9 en 10 door te lezen. 

De ALV-voorzitter geeft het woord aan de heer Jaeger namens de commissie Buitenland. De 
heer Jaeger zegt dat de commissie Buitenland hard gewerkt heeft om de drie reizen te 
organiseren en dat Schotland gekozen is voor de korte reis, omdat het vanwege het 
referendum een interessant land was en  dat deze reis zowel qua inhoud als gezelligheid erg 
geslaagd was. Hier voegt de heer Jaeger aan toe dat een deel van de commissie bezig is 
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geweest met de Brusselexcursie en dat de commissie nu bezig is met het maken van 
afspraken voor de lange reis naar Singapore en Kuala Lumpur. De heer Jaeger 
complimenteert de heer de Groot, omdat hij de commissie veel inspraak geeft en hard 
werkt. 
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan de heer Schyns namens de commissie Acquisitie. De 
heer Schyns zegt dat nu de strikjes voor de dames er zijn, het nieuwe project de SPIL-truien 
betreft, welke binnenkort besteld gaan worden en dat de commissietruien toch door de 
commissies zelf geregeld moeten worden en dat de commissie Acquisitie hier volgend jaar 
misschien beter eerder aan kan beginnen. Verder zijn er 30 bretels besteld, die afhankelijk 
van de btw, waarschijnlijk 22 euro zullen kosten en er komt een goodiebag voor de lange 
reis.  
 
Mevrouw Daemen ziet dat de commissaris Acquisitie betrokken zal zijn bij onderhandelingen 
voor een nieuwe boekleverancier en vraagt of er al een besluit is dat de SPIL naar een 
nieuwe leverancier gaat. De heer De Groot zegt dat de heer Pak hier de hoofdrol in zal 
spelen en dat er nog geen definitieve besluiten zijn gemaakt. Mevrouw Daemen zegt dat ze 
de heer Pak zometeen zal afdrogen. De heer Pak vraagt of ze dat na het douchen zal doen.  
 
De heer De Groot hoopt dat het nieuwe attribuut voor 2016 de anticonceptie-SPIL wordt. 
 
De ALV-voorzitter geeft aan punten 11 en 12 door te lezen. 
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan mevrouw Bos namens de commissie Onderwijs. 
Mevrouw Bos zegt dat de commissie met veel ambitie begon, maar dat dit inzakte toen 
bleek dat de onderwijsevaluaties niet meer door zouden gaan en dat de commissie in het 
begin het gevoel had dat de commissaris te veel werk deed. Na hier mee geworsteld te 
hebben gaat het nu weer de goede kant op en mevrouw Bos hoopt aan het einde van het 
jaar mooie resultaten te kunnen presenteren.  
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Beek namens de commissie Almanak. 
Mevrouw Van Beek zegt dat de commissie Almanak naar Orangebook is geweest voor een 
leuke en leerzame cursus InDesign  en dat het vergaderen af en toe lastig is vanwege drukke 
commissieleden, maar dat iedereen wel enthousiast is en dat er een leuk thema is 
verzonnen. Verder hoopt mevrouw Van Beek dat er wat meer structuur komt in deadlines en 
dat de heer Pak zich wat minder bedoelt met de taakverdeling. Inmiddels zijn er leuke 
prominenten aangeschreven dus komt het wel goed.  
 
Mevrouw De la Haye vraagt of het door het instituut komt dat de evaluaties nu toch niet 
door gaan. De heer Pak zegt dat het instituut dit liever niet uit naam van de SPIL doet omdat 
er vertrouwelijke informatie in deze evaluaties staat, maar het wordt misschien wel 
verplaatst naar de opleidingscommissie en dat zit in de opbouwende fase. Mevrouw De la 
Haye zegt dat ze het een goede zaak is om er aan mee te werken ook al is het niet uit naam 
van de SPIL en dat het mooi is dat er meer met masters wordt gedaan.  
 
Mevrouw Couperus vraagt of ze het thema van de almanak mag weten. De heer Pak zegt 
nee.  
 
Mevrouw Daemen zegt dat ze het leuk vindt dat de commissieleden zo eerlijk zijn over de 
commissarissen en dat ze het waardeert dat er geen harde fractiediscipline is en dat de 
commissieleden echt feedback mogen geven. Mevrouw Daemen vraagt hoe de bijlessen 
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statistiek vormgegeven gaan worden. De heer Pak zegt dat hij de opties in samenwerking 
met Athenastudies aan het verkennen is.  
 
De ALV-voorzitter geeft aan punten 13 en 14 door te lezen. 
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan mevrouw Timmer namens de commissie Debat. 
Mevrouw Timmer zegt dat er inmiddels twee Debatten uit zijn gekomen en dat deze wat 
leesbaarder en overzichtelijker zijn geworden dan vorige edities, door meer kleur en minder 
woorden per pagina te gebruiken en daar zijn veel complimenten over ontvangen. Daarnaast 
is er in elke editie een groot interview en de tweede en derde editie hebben een breed 
thema gekregen. Mevrouw Timmer zegt dat de samenwerking binnen de commissie goed 
verloopt en dat de uitjes die mevrouw Den Toom voor de commissie plant zeer leuk zijn.  
 
De ALV-voorzitter geeft het woord aan meneer Snijders namens de commissie ICT. De heer 
Snijders zegt dat de commissie zich voornamelijk bezighoudt met het controleren van de 
huidige website op lettertypes en dode linkjes en met het vormgeven van een nieuwe 
website, omdat de huidige template van de website te vast is. Het maken van een nieuwe 
website heeft de commissie uitbesteed aan een professioneel bedrijf, namelijk Tim 
Zuidgeest, omdat dit professioneler en sneller zal gaan en de commissie hoopt dat de 
nieuwe website voor de volgende ALV gepresenteerd kan worden.  
 
De heer Van Altena vraagt waarom er voor gekozen is om weer met Tim Zuidgeest samen te 
werken en raadt mevrouw Den Toom aan om naar een andere partner te zoeken. Mevrouw 
De la Haye vraagt of Tim Zuidgeest niet ook de huidige vaste template heeft gemaakt. 
Mevrouw Den Toom zegt dat er nu een wat hoger bedrag voor is vrij gemaakt waardoor er 
meer mogelijk is en dat ze erg tevreden is over de samenwerking met hem, omdat hij altijd 
snel reageert op haar wensen. De heer Van Altena zegt dat Tim Zuidgeest een basispakket 
biedt waar hij templates kant en klaar in zet, en vraagt of hij zijn uren dan wel waar maakt 
en zegt dat hij denkt ergens anders voor dezelfde prijs een betere deal te kunnen krijgen 
zeker als je iets vernieuwends wil hebben. Mevrouw Den Toom zegt dat ze het mee zal 
nemen. 
 
De heer De Groot complimenteert mevrouw Den Toom met de hoge kwaliteit van de 
Debatten. De heer De Groot zegt dat de SPIL nu al voor de zoveelste keer met Tim Zuidgeest 
gaat samenwerken en dat hij uit ervaring weet dat het allemaal niet heel goed werkt en dat 
er nu na twee jaar alweer een nieuwe website moet komen voor 750 euro en vraagt of we 
niet over twee jaar weer een nieuwe website moeten aanschaffen als we weer met Tim 
Zuidgeest in zee gaan. Mevrouw Den Toom zegt te denken dat deze website langer mee zal 
gaan, omdat ze met hem persoonlijk veel overlegt en omdat hij beloofd heeft haar te leren 
hoe ze zelf veel dingen kan veranderen aan de website. De heer De Groot constateert dat er 
de afgelopen vier jaar ongeveer 2000 euro is geïnvesteerd in een website en zegt te hopen 
dat er dan de komende drie jaar niet opnieuw een post investering website hoeft inbegroot 
te worden. Mevrouw Den Toom zegt dat dat goed zal komen.  
 
De heer Van Altena vraagt welke andere bedrijven geconsulteerd zijn voor het ontwerpen 
van een nieuwe website. Mevrouw Den Toom antwoordt dat dit Interacted Webdesign, Joar 
en Duran & Wout waren.  
 
De heer Stam vraagt wat mevrouw Den Toom bedoelt met de ‘either write something worth 
reading or do something worth writing’. Mevrouw Den Toom zegt dat ze hiermee bedoelt 
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dat haar commissie veel plezier heeft in het schrijven. Meneer Stam vraagt wat Benjamin 
Franklin daar mee te maken heeft. Mevrouw Den Toom zegt dat dat zijn quote is.  
 
Jaarplanning 
De heer De Jong zegt dat mevrouw Van Beek net aangaf dat de borrel en het gala in dezelfde 
week zullen vallen en vraagt of het klopt dat de SPIL-borrel een week later is. Mevrouw Ek 
zegt dat dat klopt maar dat de commissie dat nog niet wist.  
 
Tussentijds financieel verslag 
Mevrouw Herman zegt dat ze Herman heet en zegt dat het woord ‘geïnd’ met een t is 
geschreven maar dat dat met een d moet.  
 
De heer Stam zegt dat de StOP contributie vorig jaar niet betaald is en vraagt of het dit jaar 
wel betaald wordt en waar het dan aan uit wordt gegeven. De heer Meurink neemt aan dat 
het betaald wordt. Mevrouw Knops zegt dat ze het vorig jaar niet wilden innen omdat er 
veel kritiek is geuit vanuit de verenigingen en daarom is het dit jaar 5 euro geworden en dit 
zal gaan naar zaken als het feest in de EL CID en een Leids ledenfeest, waarbij mensen van 
alle studieverenigingen welkom zijn. De heer Stam vraagt of het StOP dan niks anders doet 
dan geld uitgeven aan feesten maar niks voor de verenigingen. Mevrouw Knops zegt dat ze 
wel dingen proberen te doen voor de verenigingen, maar nog niet met dat geld, buiten het 
feit dat ze een Leids besturengala willen organiseren. De heer Stam vraagt of hier mee in 
gesprek kan worden gegaan met het StOP omdat het onzin is om alleen maar geld uit te 
geven aan feesten en dat er anders gestopt moet worden met het StOP. Mevrouw Knops 
zegt dat dat inderdaad geprobeerd wordt op de ALV’s, maar dat het wel moeizaam gaat. 
 
De heer De Jong vraagt of het inderdaad klopt dat er 327,83 euro te veel is uitgegeven aan 
de Constitutieborrel. De heer Meurink zegt dat dat klopt en dat komt doordat er extra 
personeel nodig was vanwege nieuwe regels op Quintus, er veel glazen gebroken zijn en het 
bier heel hard is gegaan. De heer Meurink verontschuldigd zich voor het bedrag en zegt dat 
hier initieel niet op geanticipeerd was. De heer Van Altena vraagt hoe er zo veel meer geld 
kan zijn uitgegeven aan het bier, omdat je hier afspraken over maakt. De heer Meurink zegt 
dat er snel heel snel gedronken is en dat de avond anders te snel zou zijn afgelopen. De heer 
Stam zegt dat hij zich goed kan voorstellen dat er meer geld wordt uitgegeven, maar dat 300 
euro wel heel veel geld is en dat de penningmeester voortaan moet proberen hier beter op 
te letten. De heer Meurink zegt dat hij het zal meegeven aan zijn opvolger.  
 
Mevrouw de Kool maakt een algemene opmerking dat er weinig toelichting staat bij de 
posten zoals bij de post Debat en zegt dat het bedrag realisatie onder Binnenland niet klopt. 
De heer Meurink zegt dat dat inderdaad een rekenfout is en dat hij dacht dat het bedrag 
voor Debat wel duidelijk was omdat het bedrag per Debat hetzelfde is. Mevrouw De Kool 
zegt dat ze het in het algemeen fijn is meer uitleg te krijgen. 
 
De heer Van Altena vraagt waarom het SPIL-MUN congres 35,67 meer heeft gekost en 
waarom er bij de dieslezing zo veel minder is uitgegeven dan begroot en er waarom voor de 
lezingen ineens 200 euro minder is begroot. De heer Meurink zegt dat de commissaris 
Faciliteiten slechte inkopen heeft gedaan bij het SPIL-MUN congres. Mevrouw Ek dacht dat 
ze onder het budget was gebleven, maar ze was vergeten dat ze ook nog soep had besteld 
dat via het SAP-nummer betaald wordt en dat ze niet van plan is dat nog een keer te doen. 
 
De heer Stam zegt dat het goed is dat de commissaris dat erkent, maar dat het ook de taak 
van de penningmeester is om goed uit te leggen hoe dat allemaal werkt. Mevrouw Ek zegt 
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dat ze besloten heeft niet meer alleen boodschappen doen. De heer Meurink zegt dat  de 
dieslezing zo veel goedkoper is uitgevallen omdat de spreker minder prominent was dan 
gehoopt en de opkomst daarom lager was en dat de lezingen naar beneden zijn herbegroot 
omdat veel dingen vaak gratis geregeld konden worden.  
 
De heer Van Altena vraagt waarom de post van pre- en postactiviteiten onder Buitenland 
niet verder naar beneden is begroot richting 100 euro en waarom er minder geld is 
herbegroot voor Promotie.  De heer  Meurink zegt dat de kosten van de post-reader nog niet 
gemaakt zijn en voor Promotie bleek te veel geld te zijn begroot.  
 
Mevrouw Daemen vraagt waarom er nog niks staat bij de realisatie van de korte reis. De 
heer Meurink zegt dat het nog niet gerealiseerd was toen het ALV-boekje gedrukt werd, 
maar dat het wel op de bijlage van de korte reis staat. Mevrouw Daemen vraagt welke 
activiteiten georganiseerd worden onder Onderwijs. De heer Meurink zegt dat het gaat om 
de stageavond, de collegeboot en de kroegcolleges. Mevrouw Daemen vraagt of het geld 
voor het alumnibeleid alleen aan de alumniavond wordt besteed. De heer Pak zegt dat daar 
de carrièreavond en de alumnikrant onder zal vallen.  Mevrouw Daemen vraagt of het 
bestuur er vertrouwen in heeft dat het geld bij Onderwijs, Faciliteiten en Promotie op 
gemaakt zal worden. De heer Meurink zegt dat hij er nog weinig inzicht in heeft bij Promotie 
vanwege de SAP-nummers en dat er onder Onderwijs nog workshops zullen komen die geld 
gaan kosten en dat hij zijn best gaat doen om al het geld uit te geven. 
 
De heer Van Altena vraagt waarom het budget voor de Comité der Masterstudenten is 
verdubbeld. De heer Pak zegt dat het Comité der Masterstudenten echt iets nieuws was en 
dat het lastig was om hier een inschatting van te maken omdat er geen voorganger van was 
en dat het een groot succes is gebleken en er vaker filmavonden zullen komen. De heer Van 
Altena vraagt waarom de masterfilmavond van afgelopen woensdag nog niet bij realisatie 
staat. De heer Meurink zegt dat de ALV-boekjes toen al gedrukt waren. De heer Pak zegt dat 
het ongeveer 7 of 8 euro was. 
 
De heer Stam zegt dat hij het een geweldig idee vind om een gala te organiseren maar dat 
het wel erg veel geld is en vraagt wat er gebeurt als er minder kaarten worden verkocht dan 
verwacht en of het bedrag dan hoger wordt en hoe groot dat risico is. Mevrouw Ek zegt dat 
de omzetgarantie van de Poort gedekt is bij de Poort als er 90 kaartjes verkocht worden en 
anders moet er bijbetaald worden. De  heer Stam vraagt of mevrouw Ek verwacht dat dat 
gaat lukken. Mevrouw Ek zegt van wel. De heer Stam hoopt het ook omdat 1000 euro wel 
echt veel geld is voor één activiteit.  
 
Mevrouw De Kool vraagt waar de speldjes lagen die gevonden zijn. De heer Meurink zegt dat 
deze onder een stapel papieren, achter de kas in de blauwe kast lagen.  
 
Mevrouw Daemen vraagt wat er gaat gebeuren met die 130 speldjes. De heer Meurink zegt 
dat de strikjes toen al aangeschaft waren en dat de speldjes nu gebruikt zullen worden als 
cadeautjes voor sprekers en dat het aan de aankomende besturen is wat ze met de rest van 
de speldjes gaan doen. 
 
De heer Klein Hofmeijer zegt dat er vrij weinig uitleg in de begroting staat en dat dat zeker 
bij de post onvoorzien eigenlijk wel noodzakelijk is en vraagt waar het geld onder onvoorzien 
heen is gegaan en of er bij de volgende ALV meer uitleg en toelichting bij de begroting kan 
komen te staan. De heer Meurink zegt dat de post onvoorzien groter is geworden omdat de 
oud-besturenborrel niet meer door gaat.  
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De heer Stam sluit zich aan bij de heer Klein Hofmeijer en raadt aan om bij alle 
veranderingen een toelichting te geven om dit soort vragen te voorkomen en zegt dat te 
veel toelichting beter is dan te weinig. De heer Stam zegt dat hij het erg voorbarig vindt om 
zo veel speldjes zomaar af te schrijven en het beter zou vinden om ze nog in de inventaris te 
laten staan en er iets creatiefs mee te doen. De heer Meurink zegt dat er nog te veel speldjes 
zijn. De heer Stam vraagt of ze dan weggegooid worden. De heer Meurink zegt dat ze zijn 
afgeschreven zodat de SPIL ze nog kunnen verkopen. De heer Klein Hofmeijer zegt dat je een 
afschrijving doet als iets niet meer dezelfde waarde heeft en dat de speldjes nu eigenlijk 
gewoon nog op de balans moeten staan.  
 
De heer de Jong vraagt hoe de heer Meurink tot een bedrag van 254 euro is gekomen bij 
afschrijving van de speldjes. De heer Meurink zegt dat het bedrag 256 euro moet zijn en dit 
zijn de speldjes die we aanvankelijk dachten te hebben en het bedrag dat op de balans staat 
betreft de 113 speldjes die gevonden zijn. De heer Stam constateert dat de enige reden 
waarom er 256 euro wordt afgeschreven is dat dit de speldjes zijn die er aanvankelijk over 
waren en zegt dat hij dit uit de lucht gegrepen vindt en vraagt de penningmeester om 
prudent met afschrijvingen om te gaan omdat de speldjes na afschrijving eigenlijk niet meer 
bestaan. De heer Meurink zegt dat hij er nog eens naar zal kijken.  
 
Mevrouw Daemen ziet dat de contributie voor het PvP van 250 naar 50 euro is gegaan en 
vraagt of de website voor dit bedrag gerealiseerd kan worden. Mevrouw Knops zegt dat is 
gebleken dat iemand binnen Ismus goedkoop een website kon maken en dat het bedrag 
daarom kleiner kon worden.  
 
De heer Stam vraagt hoe het komt dat stichting DUWO nog steeds 50 euro verschuldigd is 
aan de SPIL. De heer Meurink zegt dat dat komt doordat het bestuur van GroenLinks met 
een bestuurswissel bezig was en dus niet snel reageerden op de mailtjes maar dat hij er 
weer achteraan zal gaan. De heer Stam raadt aan om te bellen, omdat dat vaak sneller gaat 
en het nu onduidelijk is of het geld bij DUWO of bij GroenLinks is. De heer Meurink zegt dat 
het geld als het goed is nog bij DUWO is en dat GroenLinks geen duidelijk algeeen 
telefoonnummer heeft. Mevrouw De la Haye vraagt of het klopt dat het geld verkeerd is 
overgemaakt door GroenLinks. De heer Stam zegt dat dat inderdaad zo is doordat de heer 
Bannenberg het verkeerde rekeningnummer aan GroenLinks heeft doorgegeven, namelijk 
dat van stichting DUWO.  
 
De heer Klein Hofmeijer ziet dat er niks staat onder crediteuren, maar dat er onder 
Binnenland staat dat er nog 61,60 euro betaald moet worden. De heer Meurink zegt dat het 
inderdaad onder crediteuren hoort te staan.  
 
De heer De Jong zegt graag te willen uit zoeken wat er gebeurt als de begroting niet wordt 
aangenomen en vraagt een schorsing aan.  
 
De vergadering wordt geschorst om 20:18 en hervat om 20:29.  
 
De heer Meurink zegt dat hij zo spoedig mogelijk een verbeterde begroting zal opstellen en 
deze op de website zal plaatsen.  
 
Tussentijds verslag KasCommissie 2014 – 2015 ‘Een dubbeltje op zijn kant’ 
Het valt de heer Stam op dat er niets in staat over de traditie van gebak terwijl het de 
traditie is dat de penningmeester gebak aanbiedt aan de KasCommissie. De heer Meurink 
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zegt dat er geen gebak was vanwege het extreem vroege moment  van de kascontrole. De 
heer Klein Hofmeijer zegt dat dat prima kan om 9 uur. De heer Stam zegt dat de tip duidelijk 
is.  
 
Het tussentijdse financieel verslag en het verslag van de KasCommissie worden per 
acclamatie aangenomen.  
 
Voorstellen tot wijziging Huishoudelijk Reglement 
WIJZIGING 1:  
BESTUUR  
 
Artikel 1  
Het bestuur is belast met: 

a. het voeren van het verenigingsbeleid 
b. het coördineren van het verenigingsbeleid 
c. het onderhouden van contacten met het instituut 
d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één der 

bestuurscommissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van 
de vereniging vallen 

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het verenigingsblad  
f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der 

bestuurscommissies 
(…) 

 
Artikel 2 
2.3  
De penningmeester is belast met: 

a. het beheren van de middelen der vereniging 
b. de verantwoordelijkheid voor de uitgaven van het bestuur, de bestuurscommissies en 

het verenigingsblad  
 

IN:  

Artikel 1  
Het bestuur is belast met: 

a. het voeren van het verenigingsbeleid 
b. het coördineren van het verenigingsbeleid 
c. het onderhouden van contacten met het instituut 
d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één der 

commissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van de 
vereniging vallen 

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het verenigingsblad  
f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der commissies 

(…) 

Artikel 2 
2.3  
De penningmeester is belast met: 

a. het beheren van de middelen der vereniging 
b. de verantwoordelijkheid voor de uitgaven van het bestuur, de commissies en het 

verenigingsblad  
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Mevrouw De Bel licht toe dat een eerdere wijziging van het HR niet volledig is doorgevoerd 
en dat daarom nu alsnog ‘bestuurscommissie’ vervangen moet worden door ‘commissie’ en 
geeft een inhoudelijke toelichting dat een bestuurscommissie volgens de statuten een 
commissie is met een voorzitter uit het bestuur, waardoor bijvoorbeeld de EJW-commissie 
geen commissie meer zou zijn volgens het HR. 
 
HR-wijziging 1 wordt per acclamatie aangenomen. 
 
WIJZIGING 2: 
BESTUUR 
 
Artikel 2 
2.1 
De voorzitter is belast met: 

a. het coördineren van het bestuur 
b. het leiden van bestuursvergaderingen  
c. het onderhouden van contacten buiten de vereniging 

 
IN: 
 
2.1 
De voorzitter is belast met: 

a. het coördineren van het bestuur 
b. het leiden van bestuursvergaderingen  
c. het onderhouden van contacten buiten de vereniging 
d. het representeren van de vereniging in externe organen 

 
 
Mevrouw De Bel licht toe dat de toevoeging van lid d nodig is omdat de voorzitter ook in 
externe organen zoals het PvP en het VerO bevoegd dient te zijn om besluiten namens de 
SPIL te kunnen maken. 
 
HR-wijziging 2 wordt per acclamatie aangenomen. 
 
WIJZIGING 3: 
COMMISSIES 

Artikel 4 
4.1 
De vereniging kent tien commissies, te weten: 

a. De commissie Binnenland. Deze verzorgt onder andere lezingen, debatten, fora en 
binnenlandse excursies. 

b. De commissie Buitenland. Deze verzorgt onder andere buitenlandse excursies en 
reizen. 

c. De commissie Faciliteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie van de 
verenigingsborrels, feesten en andere informele verenigingsactiviteiten. 

d. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 
onderwijsondersteunend programma en het beheren van de verkoop van boeken en 
de tentamen/uittrekselbank. Deze commissie valt onder de leiding van de voorzitter 
van de commissie Faciliteiten. 

e. De commissie Debat. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad Debat en de 
inhoud van de website. 
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f. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van fondsen, 
adverteerders en sponsors. 

g. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een almanak 
aan het eind van een verenigingsjaar.  

h. De commissie IAPSS. Deze is verantwoordelijk voor het representeren van de 
vereniging in de International Association for Political Science Students.  

i. De EJW-commissie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
eerstejaarsweekend.  

j. De commissie ICT. Deze is verantwoordelijk voor het onderhouden van de website.  
 
IN: 
 
Artikel 4 
4.1  
De vereniging kent in ieder geval de volgende commissies:  

a. De commissie Binnenland. Deze verzorgt onder andere lezingen, debatten, fora en 
binnenlandse excursies. 

b. De commissie Buitenland. Deze verzorgt onder andere buitenlandse excursies en 
reizen. 

c. De commissie Faciliteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie van de 
verenigingsborrels, feesten en andere informele verenigingsactiviteiten. 

d. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 
onderwijsondersteunend programma en het beheren van de verkoop van boeken en 
de tentamen/uittrekselbank.   

e. De commissie Debat. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad Debat. 
f. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van fondsen, 

adverteerders en sponsors. 
g. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een almanak 

aan het eind van een verenigingsjaar.  
h. De commissie IAPSS. Deze is verantwoordelijk voor het representeren van de 

vereniging in de International Association for Political Science Students en het 
promoten van IAPSS en haar verenigingsblad.  

i. De EJW-commissie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
eerstejaarsweekend.  

j. De commissie ICT. Deze is verantwoordelijk voor het onderhoud en de inhoud van de 
website.  

k. De  commissie Promotie. Deze is verantwoordelijk voor de promotie en 
bekendmaking van activiteiten door middel van bijvoorbeeld nieuwsbrieven en 
posters.  

 
Mevrouw De Bel licht toe dat het hinderlijk is dat er in het HR staat hoe veel commissies de 
SPIL kent omdat dit de ruimte beperkt in hoe veel functies er in het bestuur zijn en voegt toe 
dat lid d gewijzigd moet worden omdat de commissie Onderwijs niet altijd onder leiding van 
de voorzitter van de commissie Faciliteiten valt en dat lid e en j gewijzigd moet worden 
omdat niet de commissie Debat maar de commissie ICT verantwoordelijk is voor de inhoud 
van de website en dat lid h gewijzigd moet worden omdat een ander artikel in het HR over 
IAPSS beter verwijderd kan worden en onder dit artikel kan worden gevoegd en dat lid k 
moet worden toegevoegd omdat er afgelopen drie jaar ook een functie Promotie is geweest. 
Mevrouw De Bel voegt hier aan toe dat het niet noodzakelijk is dat er een commissie voor al 
deze functies wordt opgesteld, omdat in het HR staat dat het betreffende bestuurslid zelf 
mag weten hoe veel leden de commissie kent. 
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HR-wijziging 3 wordt per acclamatie aangenomen. 
 
WIJZIGING 4: 

COMMISSIES 
 
Artikel 5 
5.2 
De commissies bestaan uit zoveel leden als voor het functioneren van de commissie nodig 
wordt geacht. 
 
5.4 
De commissies bepalen hun eigen beleid voor zover dit niet in strijd is met artikel 2 van de 
statuten. 
 
5.5 
Indien de commissie een beleid opstelt dat in strijd is met art. 2 van de statuten kan het 
bestuur ex artikel 11 lid 2 van de statuten verhinderen dat het betreffende beleid wordt 
gevoerd. 
 
5.6 
Leden van de commissies moeten lid zijn van de vereniging.  
 
 
IN: 
 
 
5.2 
De commissies bestaan uit zoveel leden als voor het functioneren van de commissie nodig 
wordt geacht. 
 
5.3 
De commissies bepalen hun eigen beleid voor zover dit niet in strijd is met artikel 2 van de 
statuten. 
 
5.4 
Indien de commissie een beleid opstelt dat in strijd is met art. 2 van de statuten kan het 
bestuur ex artikel 11 lid 2 van de statuten verhinderen dat het betreffende beleid wordt 
gevoerd. 
 
5.5 
Leden van de commissies moeten lid zijn van de vereniging.  
 
Mevrouw De Bel licht toe dat alleen de nummers van de artikelen worden gewijzigd omdat 
deze niet kloppen. 
 
HR-wijziging 4 wordt per acclamatie aangenomen. 
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WIJZIGING 5: 
VERKIEZINGSREGLEMENT 

Artikel 1 
1.1.1  
In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te stellen 
voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of commissie. 
 
1.1.2  
Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend 
bestuur. 
 
1.2  
De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in 
artikel 1.1.1 genoemde oproep expliciet vermeld. 
 
IN: 
 
Artikel 1 
1.1.1  
In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te stellen 
voor een functie in een nieuw te vormen bestuur.  
 
1.1.2  
Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend 
bestuur. 
 
1.1.3 
Het bestuur roept alle leden ten minste twee weken voor de sluitingsdatum van de 
sollicitaties op zich kandidaat te stellen voor nieuw te vormen commissies.  
 
1.2   
De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in 
artikel 1.1.1 en 1.1.3 genoemde oproep expliciet vermeld.  
 
Mevrouw De Bel licht toe dat de leden doorgaans niet al in mei op de hoogte worden gesteld 
voor een nieuw te vormen commissie en dat dit deel in artikel 1.1.1 daarom weg moet en 
artikel 1.1.3 moet waarborgen dat de leden wel op tijd op de hoogte worden gesteld als er 
nieuwe commissies gevormd zullen worden. Mevrouw De Bel voegt hier aan toe dat daarom 
ook artikel 1.1.3 in artikel 1.2 genoemd zal worden. 
 
Meneer De Jong vraagt of artikel 1.1.3 gaat over de bestuurssollicitaties. Mevrouw De Bel 
zegt dat dit gaat over de commissiesollicitaties.  
 
Meneer Stam twijfelt aan de taalkundige correctheid van artikel 1.1.3 omdat hij het vindt 
lijken alsof leden zich voor meerdere commissies kandidaat moeten stellen. Er dreigt een 
mondeling amendement te komen van de heer Stam maar de heer Schyns legt uit waarom 
de huidige zin wel goed Nederlands is. Er komt geen amendement. 
 
HR-wijziging 5 wordt per acclamatie aangenomen. 
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WIJZIGING 6: 
Artikel 3 
3.1 
Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur of de commissies. 
3.1.1 
Leden dienen hierbij aan te geven voor welke functie(s) zij in aanmerking willen komen. 
3.1.2 
Het bestuur kan echter besluiten het kandidaat-bestuurslid voor een andere functie voor te 
dragen. 
 
3.2 
Hierna worden de kandidaat-bestuursleden opgeroepen voor een gesprek door het zittende 
bestuur. 
 
3.3 
Kandidaat-bestuursleden krijgen zo spoedig mogelijk bericht of zij voorgedragen worden en 
zo ja voor welke functies. Afgewezen kandidaten worden geattendeerd op de mogelijkheid 
om zich bij de ALV tegenkandidaat te stellen volgens de procedure beschreven in artikel 5. 
 
3.4 
Op basis van zijn bevindingen doet het bestuur schriftelijk een voordracht aan de leden, doch 
niet voordat alle kandidaat-bestuursleden op de hoogte zijn van de voordracht. 
 
IN: 
 
Artikel 3 
3.1 
Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur.  
3.1.1 
Leden dienen hierbij aan te geven voor welke functie(s) zij in aanmerking willen komen. 
3.1.2 
Het bestuur kan echter besluiten het kandidaat-bestuurslid voor een andere functie voor te 
dragen. 
 
3.2 
Hierna worden de kandidaat-bestuursleden opgeroepen voor een gesprek door het zittende 
bestuur. 
 
3.3 
Kandidaat-bestuursleden krijgen zo spoedig mogelijk bericht of zij voorgedragen worden en 
zo ja voor welke functies. Afgewezen kandidaten worden geattendeerd op de mogelijkheid 
om zich bij de ALV tegenkandidaat te stellen volgens de procedure beschreven in artikel 6. 
 
3.4 
Op basis van zijn bevindingen doet het bestuur schriftelijk een voordracht aan de leden, doch 
niet voordat alle kandidaat-bestuursleden op de hoogte zijn van de voordracht. 
 
3.5 
Na goedkeuring van de ALV verkrijgt het kandidaatsbestuur de status van f.t. bestuur. Het 
bestuur streeft ernaar dit binnen een maand na de voordracht middels een instemmings-ALV 
te doen. 
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Mevrouw De Bel licht toe dat artikel 3 in zijn geheel over het bestuur gaat en daarom is de 
zinsnede over commissies niet passend in artikel 3.1 en voegt hier aan toe dat er in artikel 
3.3 naar een verkeerd artikel wordt verwezen en dat artikel 3.5 moet worden toegevoegd 
om de instemmings-ALV die afgelopen jaar voor het eerst heeft plaatsgevonden op te 
nemen in het HR. 
 
De heer Stam merkt op dat er een koppelteken moet staan tussen f.t. en bestuur. 
 
Er is een amendement ingediend door de heer Stam waardoor  HR-wijziging 6 wordt 
gewijzigd: 
 
3.5 
Na goedkeuring van de ALV verkrijgt het kandidaatsbestuur de status van f.t.-bestuur. Het 
bestuur streeft ernaar dit binnen een maand na de voordracht middels een instemmings-ALV 
te doen. 
 
Het amendement op HR-wijziging 6 wordt per acclamatie aangenomen. HR-wijziging 6 
inclusief amendement wordt per acclamatie aangenomen.  
 
 
WIJZIGING 7: 
VERKIEZINGSREGLEMENT 
 
Artikel 6 
Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt schriftelijk 
gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die de absolute meerderheid der stemmen 
verkrijgt. Krijgt geen der kandidaten de meerderheid dan volgt een tweede ronde waarin 
gestemd wordt tussen de twee kandidaten die het meeste aantal stemmen in de eerste ronde 
hebben verkregen. 
 
 
REGLEMENT VAN ORDE 
 
Artikel 15 
15.3 
Bij stemmen met een absolute meerderheid moet 2/3 van het aantal geldig uitgebrachte 
stemmen voor zijn.  
 
IN: 
 
Artikel 6  
Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt schriftelijk 
gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die een meerderheid van ten minste 2/3 van 
het aantal  geldig uitgebrachte stemmen verkrijgt. Krijgt geen der kandidaten de 
meerderheid dan volgt een tweede ronde waarin gestemd wordt tussen de twee kandidaten 
die het meeste aantal stemmen in de eerste ronde hebben verkregen. 
 
Artikel 15.3 komt geheel te vervallen 
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Mevrouw De Bel licht toe dat alleen in artikel 6 wordt verwezen naar de absolute 
meerderheid zoals genoemd in artikel 15.3 en stelt daarom voor artikel 15.3 te verwijderen 
uit het HR en in artikel 6 te specificeren wat de absolute meerderheid inhoudt.  
 
De heer Stam merkt op dat er in artikel 6 nog een fout staat namelijk dat ‘het meeste aantal’ 
geen correct Nederlands is.  
 
De ALV-voorzitter stelt voor dat het bestuur bij de volgende ALV een voorstel tot wijziging 
HR indient, om deze fout te wijzigen, omdat dit een gehele nieuwe wijziging betreft. De heer 
Stam gaat hier mee akkoord. 
 
De heer Van Altena zegt dat artikel 15.3 over alle stemmingen waarbij een absolute 
meerderheid van belang is van toepassing is, en dat dit nu alleen beperkt wordt tot 
stemmingen over één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie. Mevrouw De 
Bel zegt dat artikel 15.3 alleen verwijst naar stemmingen met absolute meerderheid in het 
HR omdat alle andere stemmingen geregeld worden zoals in de statuten staat en dat er 
alleen in artikel 6 van het HR verwezen wordt naar een stemming met een absolute 
meerderheid. De heer Van Altena vraagt of er altijd met een 2/3 meerderheid gestemd 
wordt als het om personen gaat. De ALV-voorzitter zegt dat dit niet altijd het geval is en 
noemt het voorbeeld van de KasCommissie.   
 
HR-wijziging 7 wordt per acclamatie aangenomen.  
 
WIJZIGING 8: 
REUNISTENREGLEMENT 
Artikel 1 
1.1 
Zij, die op grond van art. 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten een 
verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien men lid van 
de SPIL is geweest. Als men het verzoek tot reünistenlidmaatschap indient, terwijl men lid is 
van de vereniging, dient men over het lopende jaar volledige contributie te betalen.  
 
Artikel 3 
Indien de reünist niet voldoet aan de verplichtingen ex art. 5 lid 6 sub 2 van de statuten, is 
het bestuur bevoegd de betrokkene niet langer als reünist aan te merken. 
 
Artikel 7: 
Reünisten ontvangen de nieuwsbrief. Zij zijn hiervoor een bedrag van tien euro par jaar 
verschuldigd aan de SPIL.  
 
 
IN: 
 
Artikel 1 
1.1 
Zij, die op grond van art. 5 lid 5 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten een 
verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien men lid van 
de SPIL is geweest. Als men het verzoek tot reünistenlidmaatschap indient, terwijl men lid is 
van de vereniging, dient men over het lopende jaar volledige contributie te betalen.  
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Artikel 3 
Indien de reünist niet voldoet aan de verplichtingen ex art. 5 lid 5 sub 2 van de statuten, is 
het bestuur bevoegd de betrokkene niet langer als reünist aan te merken. 
 
Artikel 7 
Reünisten ontvangen reünistennieuwsbrieven en het verenigingsblad Debat. Zij zijn hiervoor 
een bedrag van tien euro per jaar verschuldigd aan de SPIL.  
 
Mevrouw De Bel licht toe dat er in artikel 1 en artikel 3 naar een verkeerd artikel wordt 
verwezen en zegt dat er in artikel 7 duidelijk moet worden gemaakt dat de reünisten niet de 
gewone nieuwsbrief ontvangen maar een speciale reünistennieuwsbrief en dat zij het 
verenigingsblad Debat ontvangen. Mevrouw De Bel voegt hier aan toe dat er ook een 
spelfout in artikel 7 staat en dat het ‘euro per jaar’ moet worden.  
 
 HR-wijziging 8 wordt per acclamatie aangenomen.  
 
 
WIJZIGING 9: 
DE KASCOMMISSIE 
 
Artikel 2 
Twee weken voor de tussentijdse ALV als bedoeld in art. 5.2 van het huishoudelijk reglement 
stelt de penningmeester een tussentijdse balans op die door de kascommissie gecontroleerd 
wordt.  
 
IN: 
 
Artikel 2 
Twee weken voor de tussentijdse ALV als bedoeld in art. 6.2 van het huishoudelijk reglement 
stelt de penningmeester een tussentijdse balans op die door de kascommissie gecontroleerd 
wordt.  
 
Mevrouw De Bel licht toe dat er naar een verkeerd artikel wordt verwezen.  
 
HR-wijziging 9 wordt per acclamatie aangenomen.  
 
WIJZIGING 10: 
INTERNATIONAL ASSOCIATION FOR POLITICAL SCIENCE STUDENTS 
Artikel 1 
De Algemene Ledenvergadering stelt op voordracht van het bestuur een commissie IAPSS 
(International Association for Political Science Students) samen, die tot taak heeft het 
promoten van IAPSS en haar verenigingsblad, het voorbereiden van de jaarlijkse General 
Assembly van het IAPSS en het onderhouden van contacten tussen IAPSS en SPIL. 
 
IN: 
 
Dit artikel komt volledig te vervallen.  
 
Mevrouw De Bel licht toe dat er een apart artikel onder een apart kopje staat in her HR over 
IAPSS en zegt dat dit overbodig is omdat dit ook in artikel 4 over commissies, zoals genoemd 
in HR-wijziging 2, genoemd kan worden.  
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HR-wijziging 10 wordt per acclamatie aangenomen.  
 
WIJZIGING 11: 
COLLEGE VAN ALV-VOORZITTERS 
 
Artikel 2 
2.3 
Het College van ALV-voorzitters neemt niet plaats in de Algemene Ledenvergadering. 
 
IN: 

2.3 
De optredende ALV-voorzitter uit het College van ALV-voorzitters neemt niet plaats in de 
Algemene Ledenvergadering. 
 
 
Mevrouw De Bel licht toe dat het nu lijkt alsof het gehele College van ALV-voorzitters niet 
aanwezig mag zijn dus dat dit gewijzigd moet worden naar dat alleen de optredende ALV-
voorzitter niet aanwezig mag zijn.  
 
De heer De Jong vraagt waarom dit gewijzigd moet worden. Mevrouw De Bel zegt dat het 
belangrijk is dat het HR wordt nageleefd, omdat het anders waarde verliest, en nu 
bijvoorbeeld ook de overige leden van het College van ALV-voorzitters aanwezig zijn. 
Meneer De Jong vraagt of er geen reden voor is dat het gehele CALVV niet aanwezig mag 
zijn. Mevrouw De la Haye zegt dat het waarschijnlijk gewoon altijd anders op is gevat dan er 
nu staat en dat de manier waarop het nu gedaan wordt waarschijnlijk is zoals bedoeld. 
Meneer De Jong gaat hier mee akkoord. 
 
HR-wijziging 11 wordt per acclamatie aangenomen.  
 
WIJZIGING 12: 
REISINSCHRIJVING 

Artikel 2 
2.3 
Uiterlijk één week na het fysieke inschrijven wordt bekend gemaakt wie geselecteerd zijn 
voor deelname aan de reis. Degenen die buiten deze selectie vallen, krijgen na de 
bekendmaking binnen twee werkdagen hun aanbetaling gerestitueerd.  
 
Artikel 5 
5.2 
Het bestuur en de leden van de commissie Buitenland dienen wel aanwezig te zijn bij de 
fysieke inschrijving. 
 
IN: 
 
Artikel 2 
2.3 
Uiterlijk één week na het fysieke inschrijven wordt bekend gemaakt wie geselecteerd zijn 
voor deelname aan de reis. 
 
Artikel 5.2 komt volledig te vervallen.  
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Mevrouw De Bel licht toe dat er geen aanbetaling meer wordt gedaan bij de inschrijving voor 
de reizen en dat het bestuur en de commissie sinds de inschrijving met brieven wordt 
gedaan niet meer fysiek aanwezig zijn en dat ook niet hoeven. 
 
HR-wijziging 12 wordt per acclamatie aangenomen.  
 
Decharges en installaties 
De ALV-voorzitter dechargeert Mart Schalken uit de commissie Debat. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Tim Martens uit de PiP-Commissie. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Lian Hof uit de commissie Onderwijs.  
 
De ALV-voorzitter installeert Jesse de Jong als voorzitter, Laura van der Plas als secretaris, 
Evelien Lambooij als penningmeester, Robert Braal als algemeen lid, Sietske Couperus als 
algemeen lid, Anne Houwaard als algemeen lid, Emma van Neerven als algemeen lid, Niels 
Parks als algemeen lid en Mirthe Voppen als algemeen lid in de EJW-commissie.   
 
W.v.t.t.k. 
Er zijn geen verdere dingen ter tafel gekomen. 
 
Rondvraag 

Mevrouw Daemen vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en het 
34e bestuur er van op de hoogte zijn dat ze trots is hoe ze het tot nu toe hebben gedaan en 
dat ze het een mooie en enerverende ALV vond en dat ze het 34e bestuur veel succes wenst 
het komende half jaar. 

De heer De Jong vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en het 34e 
bestuur der SPIL op de hoogte zijn dat hij het een heugelijk jaar vindt en dat hij vindt dat het 
bestuur zeker op de goede weg is en dat hij het bestuur de aankomende excursie met 
commissie Debat over schrijf- en taalvaardigheid ook wil aanraden. 

De heer Van Altena vraagt zich af of de ALV, het College van ALV-voorzitters, het 
bestuur en het 33e bestuur er van op de hoogte zijn dat hij mevrouw De Bel complimenteert 
dat ze eindelijk het HR op orde heeft gekregen en dat hij mevrouw Den Toom vraagt om echt 
naar een alternatief op Tim Zuidgeest te kijken omdat we moeten stoppen met zijn eten en 
huur te betalen.  

Mevrouw De Kool vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en het 
bestuur er van op de hoogte zijn dat ze het heel goed vindt gaan en dat ze trots op het 34e is 
en dat ze er vertrouwen in heeft dat alles goed komt. 

De heer Van Zagten vraagt zich af of de ALV, het College van ALV-voorzitters en het 
bestuur er van op hoogte zijn dat hij tevreden is over de uitvoering van het beleid en dat hij 
het bestuur veel succes en wijsheid toewenst het komende half jaar dat hij de heer De Groot 
wil feliciteren met de geslaagde korte reis en met de bestemming van de lange reis. 

De heer Stam vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en het 
prachtige bestuur er van op de hoogte zijn dat hij het bestuur nog een geweldig half jaar 
toewenst en dat hij zeer tevreden is over hoe het tot nu toe is gegaan met name op 
quaestoraal gebied en dat hij trots is dat het beleid van het 33e bestuur zo goed is voortgezet 
en dat hij ook trots is op zijn lieftallige vriendin mevrouw De Bel en dat hij blij is dat zij als 
enige wel een Nederlandstalig citaat heeft gebruikt  en dat hij wil duidelijk maken dat een 
citaat tussen aanhalingstekens staat, dat er een verschil bestaat tussen ‘dat’ en ‘wat’, dat 
samenstellingen van woorden aan elkaar geschreven worden en als het een afkorting betreft 
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er een koppelteken gebruikt moet worden en dat anglicismen bijna altijd een Nederlands 
equivalent hebben.  

De heer Pak vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en zijn 
bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat hij iedereen helden vindt dat ze hier zitten. 

De heer De Groot vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en zijn 
bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat hij trots is op wat het bestuur dit eerste half 
jaar heeft bereikt en dat hij hoopt dat dit wordt doorgezet. 

Mevrouw Ek vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV en haar 
bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat ze blij is wat het bestuur het afgelopen 
halfjaar heeft neergezet en dat ze hoopt dat de ALV er ook blij mee is en dat ze de 
aanwezigen helden vind dat ze zo lang zijn gebleven. 

Mevrouw Knops vraagt zich af vraagt zich af de ALV, het College van ALV-voorzitters 
en het bestuur er van op de hoogte zijn dat ze heel blij is dat iedereen er is en dat ze blij is 
met alle tips en dat ze trots is op wat haar bestuursgenoten het afgelopen halfjaar allemaal 
gedaan hebben en dat ze zin heeft in de rest van het bestuursjaar. 

 
Decharge der stemcommissie 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer De Jong en De Groot uit de stemcommissie. 
 
Sluiting 
De ALV-voorzitter sluit om 21:04 de vergadering. 
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VOORSTEL TOT WIJZIGEN HUISHOUDELIJK REGLEMENT  
 
Naar aanleiding van de Tussentijdse ALV d.d. 16 februari 2015 heeft het bestuur initiatief 
genomen om de volgende wijzigingen in het Huishoudelijk Reglement voor te stellen: 
 
 
VERKIEZINGSREGLEMENT 

Artikel 6 

Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt schriftelijk 
gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die de absolute meerderheid van ten minste 
2/3 van het aantal geldig uitgebrachte stemmen verkrijgt. Krijgt geen der kandidaten de 
meerderheid dan volgt een tweede ronde waarin gestemd wordt tussen de twee kandidaten 
die het meeste aantal stemmen in de eerste ronde hebben verkregen. 
 

IN:  

Artikel 6  
Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt schriftelijk 
gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die een meerderheid van ten minste 2/3 van 
het aantal  geldig uitgebrachte stemmen verkrijgt. Krijgt geen der kandidaten de 
meerderheid dan volgt een tweede ronde waarin gestemd wordt tussen de twee kandidaten 
die het grootste aantal stemmen in de eerste ronde hebben verkregen. 
 

 


